
Protokół
IV sesji Rady Gminy Żelazków

w dniu l.6lutego 2015 r., godz.16:00

Przewodni czący Rady pan Józef Leśny otworzył IV posiedzenie Rady Gminy

ŻeIazków,powitał prłbyłych radnych (lista obecności w zaŁącznku), panią Ewę Bqkowską
_ Zastępcę wójta, pa"Ę Jolantę Dudek - Skarbnika, panią Alicję Naskrętską _ radcę

p,u*o.go,.pana Adama dogolewśki"go _ projektanta miejscowego planu zagospodarowania
p.'est.'-en''ego w Dębem óraz licznie ptrybyłych mieszkańców gminy. Pan Józef Leśny

stwierdził p,u*o.o.nośó posiedzenia i odczytał proponowany porządek obrad:

I. otwarcie obrad p,ź",Przewodniczącego Rady Gminy i przyjęcie porządku obrad oraz

protokołu z poprzedrltej sesji.
11. h.ozpatrzenie.projektu u.t'*uty w sprawie wyraŹenia woli utworzenia Stowarzyszenia

Aglomeracja Kalisko - Ostrowska
n. Rózpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu

zagóspodarowania przestrzennego terenu obejmującego działki 3|l3,3|l5,3116,3|l7,
stjs,1ll9,3|l|O we wsi Dębe gminaŻelazków

rV. Rozpatrzenie projektu uchwĄ w sprawie powołania Komisji lnwentaryzacyjnej
Mienia Komunalnego

V. Rozpatrzenie projektrr uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok

2015
vI. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyraŻenia zgody na wyodrębnienie w

budzecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki
V11. Rozpatrzńie projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaĘ za

gospodarowanie odpadami komunalnymi
VIII. ńoźpatrzenie projeiau uchwały w sprawie ustalenia terminu' częstotliwości i trybu

uiszózenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi
Ix. Rozpatrzenió projektu .'"r'*uły w sprawie regulaminu udzielania i rozliczartia dotacji

celowej na finansowanie budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie

Gminy ŻęIazków
x. Rozpatrzenie projektrr uchwały w sprawie dopłat do ceny za dostarczanie ścieków

komunalnych na terenie Gminy Że|azków
)(I. Rozpatrzenie projektrr uchwały w sprawie nabycia przez Gminę Że|azków

nieruchomości. zabudowanej od osoby prawnej na cele publiczne w zakresie
prowadzeni a dziaŁalności kulturalnej

xI. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia Spółki pod nazwą

,,Towarzystwo buóownictwa Społecznego Spółka z ograticzoną odpowiedzialnością
w Skarszewie gm. Żę|azkóuf'

KII. Rozpatrzenie piojektu uchwĄ w sprawie określenia zasadudzielania dotacji na prace

konserwato.,ń.,- restauratorskie lub roboty budowlane przy zabykll wpisanym do

rejestru zabyków
XN. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na

dofinansowanie malowania elewacji Kościoła Św. Andrzeja Apostoła w Borkowie

Starym
xV. RÓzpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w

Goliszewie
Xu. Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie utworzenia Gimnazjum w Dębem
XVII. Rozpatrzenie próiet<tu uchwały w sprawie przekazanta Stowarzyszeniu ,,Za rękę z

Papieżem'' prowadzenia Publicznego Gimnazjum w Dębem
XVIII. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawĘ Pe"Aę,Tł"śtowarzyszeniu 

,,Za rękę z

Radffininy Zelazków
E"1^1'.
Uozel lresny 
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Papiezem'' prowadzenia Publicznej SzkoĘ Podstawowej w Dębem
Xx. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozllńęanira Zespotu Szkół im. Marii

Dąbrowskiej w Russowie
)c( Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Filii SzkoĘ

Podstawowej w Russowie z siedzibą w Kokaninie
)o(I. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaniaru przeksztaŁcenia SzkoĘ

Podstawowej w Russowie poprzez likwidację Filii SzkoĘ Podstawowej w Kokaninie
)cil. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia SzkoĘ Podstawowej w

Kokaninie
)oilI. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazanta Stowarzyszeniu ,,Zanniastem,,

prowadzenia Publicznej Szkoły Podstawowej w Kokaninie
)cilV. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazana Stowarzyszeniu ,,Zalniastem,'

prowadzenia Publicznego Przedszkola Samorządowego w Kokaninie
)ory. Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie zrriarry uchwały budzetowej na rok 2015
)oNI. Rozpatrzenie projektu uchwĄ w sprawie zmiarry Wieloletniej Prognozy Finansowej

Gminy Że|azków na lata 20|5-2018
)oryIl. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta

Gminy Żelazków
)o(VI[. Sprawozdanie Wójta Gminy z działa|ności w okresie międzysesyjnym
)C(X. Interpelacj e, zapytatia i wolne wnioski
)oo( Zakofrczenle obrad IV sesji Rady Gminy Że|azków.

Głos zabrała pani Ewa Bqkowska wnosząc o wykreślenie z porządku obrad punktów:
)(II Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia Spółki pod nazwą

,,Towarzystwo Budownictwa Społecznego Spółka z ograriczoną odpowiedzialnością
w Skarszewie gm. Żelazkółv,,

xx. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozitqzana ZespoŁu Szkół im. Marii
Dąbrowskiej w Russowie

)c( Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zarriaru likwidacji Filii Szkoły
Podstawowej w Russowie z siedzibąw Kokaninie

)cil. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaniaru przekształcenia SzkoĘ
Podstawowej w Russowiepoprzez likwidację Filii SzkoĘ Podstawowej w Kokaninie

)oil. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia Szkoły Podstawowej w
Kokaninie

)oilI. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazanta Stowarzyszeniu ,,ZalTtiastem,,
prowadzenia Publicznej SzkoĘ Podstawowej w Kokaninie

)cilV. Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie przekazanta Stowarzyszeniu ',Za|rtiastem,'
prowadzenia Publicznego Przedszkola Samorządowego w Kokaninie

Pani Ewa Bqkowska wyjaśniła, Że juŻ na pierwszych komisjach radni uzna|i, ie naIeŻy się
wstrzymać z podjęciem uchwały w sprawie budowy TBSu, z kolei punkty dotycz4ce szkół w
Russowie i Kokainie zdejmuje się z porządku obrad poniewaz Stowarzyszenie ,,Zatrtiastem'
nie jest gotowe do prowadzenia szkoły podstawowej w Kokaninie, dlatego nic na siłę nie
będzie zmieniane. Zariast zdjęĘch punktów wprowadzono autopoprawkę do uchwały w
sprawie zrrlan w budzecie. Przewodniczący Rady poprosił o przegłosowanie wprowadzetia
autopoprawki:
Za-  15
Przeciw - 0
Wstrzymało się _ 0
PanJózef Leśny przedstawił nowy porz4dek



I. ot,warcie obrad przezPrzewodniczącego Rady Gminy i przyjęcie porządku obrad oraz
protokofu z poprzedniej sesji.

11. Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie wyrazenia woli utworzenia Stowarzyszenia
Aglomeracja Kalisko - Ostrowska

n. Rózpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu
zagóspodarowania przestrzennego terenu obejmującego działki 3ll3, 3tl5,3116,3|l7,
3ll8,3Il9,3tl|O we wsi Dębe gminaŻe|azków

1y. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji lnwentaryzacyjnej
Mienia Komunalnego

V. Rozpatrzenie projeltu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok

20r5
VI. Rozpatrzenie projektrr uchwały w sprawie wyrazenia zgody na wyodrębnienie w

bud:zecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki
VII. Rozpatrzerrie projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaĘ za

gospodarowanie odpadami komunalnymi
VIII. ńoźpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia terminu, częstotliwości i trybu

uiszczenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi
x. Rozpatrzenió projektu uchwaĘ w sprawie regulaminu udzielania i rozliczanta dotacji

celowej na finansowanie budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na tęrenie
Gminy ŻeLazków

X. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopłat do ceny za dostarczanie ścieków
komunalnych na terenie Gminy Że|azków

;11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia przęz Gminę Żelazków
nieruchomości 

_ 
zabudowanej od osoby prawnej na cele publiczne w zakresie

prowadzeni a działalności kulturalnej
XII. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace

konserwato.skie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytk.u wpisanym do
rejestru zabytków

xn. Rózpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na
dofinansowanie matowania elewacji Kościoła Św. Andrzeja Apostoła w Borkowie
Starym

X1y. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w
Goliszewie

XV. Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie utworzenia Gimnazjum w Dębem
x14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania Stowarzyszeniu ,,Za rękę z

Papieżem'' prowadzenia Publicznego Gimnazjum w Dębem
xV[. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazanta Stowarzyszeniu ,'Za rękę z

Papieżem'' prowadzeńa Publicznej SzkoĘ Podstawowej w Dębem
XVIII. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nrtiany uchwĄ budzetowej na rok 2015

wrazz autopoprawką
Xx. Rozpatrzeni. p.;.t.to uchwaĘ w sprawie z;nrtiany Wieloletniej Prognozy Finansowej

Gminy Że|azków na lata f0|5.20|8
Xx. Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy

Że\azków
XxI. Sprawozdanie Wójta Gminy zdziała|ności w okresie międzysesyjnym
)Oil. Interpelacje, zapytarua i wolne wnioski
)oilI. Zakóirczenie obrad IV sesji Rady Gminy Że|azków'
Pan Józef Leśny poprosił o przegłosowanie punktu pierwszego z nowego porządku obrad:
Za-  15
Przeciw - 0

Przewodnicz4cy
Rady Gqpg,Ze\azków
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Wstrzymało się _ 0
Radny Dariusz Wawrzyniak zauwaĘł, ze wobec zmiany porządku obrad radni powinni
otrzymaó nowy porzędek obrad. W zrłiązku z powyiszym Przewodniczący ogłosił 5 minut
przerw.
Pan Józef Leśny wznowił obrady po przerwie. o gtos poprosił radny Marek Trzeciak, który
zapylał. Przęwodniczącego dlaczego juŻ na drugiej sesji nie ma pana wójta? Pan Józef Leśny
odpowiedział', żrc nie ma z tljm kontaktu, o głos poprosiła pani Ewa Bqkowska tłumacząc' Że
wójt uczestniczy w waznym spotkaniu z Leszkiem Aleksandrzakiem dotyczącym
Zintegrowanych Inwestycj i Terytorialnych.

Ad. II Rozpatzenie projektu uchwaĘ w sprawie wyrażenia woli utwozenia
Stowazys zenia Aglom eracj a Kalisko - Ostrowska
Przewodniczący Rady Gminy odcrytał. projekt uchwĄ w sprawie wyrażenia woli utworzenia
Stowarzyszenia Aglomeracja Kalisko - ostrowska (załącznik nr 2 do protokołu). Wszystkie
komisje vryraziĘ pozytywną opinię o projekcie uchwały w zvti4zku z tym glosowanie
zakoirczyło się wynikiem :
Za-  15
Przeciw- 0
Wstrzymało się - 0
Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IV/16|20I5 w sprawie wyrazenia woli
utworzenia Stowarzyszenia Aglomeracj a Kalisko - Ostrowska.

Ad. III Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie uchwalenia miejscowego planu
zagospodarowania przestzennego terenu obejmującego działki 3113, 3115, 3116, 3|l7,
3|t8,3|t9,31/10 we wsi Dębe gmina Żelazków
Głos zabrał. pan Adam Gogolewski główny projektant planu zagospodarowania
przestrzennego w Dębem (projekt uchwaĘ stanowi załączlttknr 3). Pan Gogolewski wyjaśnił,
Że prace nad projektem planu rozpoczęte zostaĘ w f0|3 roku, 30 września 2014 radni podjęli
uchwalę, która została uniewazniona rozstrzygnięciem nadzorczym Wojewody
Wielkopolskiego. Projektant dokładnie wyjaśnił jakie błędy miały wpływ na uniewaznienie
uchwały i co poczyniono, aby doprowadzić projekt planu do zgodności z przepisami prawa.
Radny Piotr Wypych skierował pytanie co nalezy rozumieó ptzez pojecie przedsięwzięcia
uciążliwe? Pan Gogolewski wyjaśnił, żę w $ 3 znajduje się słowniczek, który wyjaśnia
pojęcia, wytłumaczenie przedsięwzięć uciązliwych znajduje się w p. 10 przywołanego
paragrafu. Wobec braku dalszych pytan Przewodniczący Rady po wysłuchaniu pozytywnych
opinii poszczególnych komisji przeprowadził głosowanie, które zakończyło się wynikiem:
Za-  15
Przeciw - 0
Wstrzymało się _ 0
Uchwała Nr IV/17l2015 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzenrrego terenu obejmującego działki 3113, 3|l5, 3116, 3ll7, 3|l8, 3Il9, 31/10 we wsi
Dębe gmin a Że|azków została podj ęta.

Ad. Iv Rozpatzenie projektu uchwaĘ w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej
Mienia Komunalnego
Przewodniczący Rady odczytał. projekt uchwały (zał4czruk ff 4). Na pytanie pani mecenas
czy wszyscy członkowie wyrazili zgodę, powołani do Komisji Inwentaryzacyjnej potwierdzili
członkowstwo. Po otrrymaniu pozytywnych opinii komisji pan Józef Leśny zarządził.
głosowanie, które zakoirczyło się następuj Qco ] P."uwo dniczqcy

Rady Gpiny Żeldzków
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Za-  15
Przeciw - 0
Wstrzymało się _ 0
Rada Gminy Żelazków jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IV/18/2015 w spawie powołania
Komisj i lnwentaryzacyjnej Mienia Komunalnego.

Ad. v Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie planu pracy Komisji RewĘjnej na
rok 2015
Prowadzący obrady odczytaŁ projekt uchwały (załącnik nr 5 do niniejszego protokofu).
Komisje wyraziĘ po4rtywną opinię o projekcie planu pracy Komisji Rewizyjnej wobec tego
ptzept ow adzono gło sowanie :
Za-  15
Przeciw- 0
Wstrzymało się _ 0
Uchwała Nr IV/19/2015 w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 20|5 została
podjęta.

Ad. vI Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie rvyrażenia zgody na wyodrębnienie w
budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki
Pan Józef Leśny przeczytał' projekt uchwĄ w sprawie wyrazenia zgody na wyodrębnienie w
budzecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki (projekt uchwaĘ stanowi załącznik
m 6). Przewodniczący poszczególnych komisji Rady Gminy wyrazl|i pozytywne stanowisko
o projekcie,w zwiqzkuzpowyiszym głosowanie zakonczyło się w następujący sposób:
Za-  t5
Przeciw- 0
Wstrzymało się _ 0
Rada Gminy jednomyślnie podjęła Uchwałę Nr IYl20l2015 w sprawie wyruŻerua zgody na
wyodrębnienie w budzecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki.

Ad. vII Rozpatnenie projektu uchwaĘ w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty
za gospodarowanie odpadami komunalnymi
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o
wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (załącznknr 7). Po otrzymaniu
pozytywnych opinii komisji glosowanie zakoftczył'o się wynikiem:
Za-  15
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała Nt IYl2|l2015 Rady Gminy Że|azków w sprawie wzoru deklaracji o wysokości
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Ad. YIII Rozpatlzenie projektu uchwaĘ w sprawie ustalenia terminu, częstotliwości i
trybu uiszczenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi
Parl Józef Leśny odczytał, projekt uchwĄ @ałączruk m 8). Komisja ds. Finansów, Budżetu
i Planów ' Społeczno _ Gospodarczych oraz Komisja ds. oświaĘ, Zdtovdta i Spraw
Socjalnych zaopiniowĄ projekt pozytywnie, natomiast Komisja Rolnictwa i Komisja ds.
Samorządu i Zwa|czanta bęzrobocia wyraziĘ negatywne stanowisko o projekcie uchwały.
Przewodni czący zarządził. głosowanie, które zakoircryło się następującą:
Za- 2
Przeciw - 10
Wstrzymało się - 3

Przewodnicz4cy
Rady Gm{4y Zelazków
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Rada Gminy Że|azków nie podjęła uchwaĘ w sprawie ustalenia terminu, częstotliwości i
trybu uiszc zettta opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Ad. Ix Rozpatlzenie projektu uchwaĘ w sprawie regulaminu udzielania i rozliczania
dotacji celowej na linansowanie budowy przydomowych ocryszczalni ścieków na terenie
Gminy Ze|azków
Prowadzący obrady odcrytń projekt uchwały (załączrik m 9). Po wystuchaniu pozytywnych
stanowisk poszczególnych komisji stĄch pan Leśny poprosił o głosowanie nad przyjęciem
uchwały w sprawie regulaminu udzielania i rczIiczania dotacji celowej na finansowanie
budowy p''ydo-o*y ch oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Że|azków:
Za-  15
Przeciw - 0
Wstrzymało się _ 0
Rada Gminy jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr |Yl22l20l5 w sprawie regulaminu udzielania
i toz|iczartia dotacji celowej na finansowanie budowy przydomowych oczyszcza\ni ścieków
na terenie Gminy Że|azków

Ad. x Rozpatrzenie projektu uclwaĘ w sprawie dopłat do ceny za dostarczanie ścieków
komunalnych na terenie Gminy Ze|azków
Przewodniczący Rady przeczytał projekt uchwały w sprawie dopłat do ceny za dostarczanie
ścieków komunalnych na terenie Gminy Że|azków (załącznik nr 10 do protokótu) i zauwaĘł.,
Że nakomisjach pan wójt poinformował radnych, ze na sesji pan wójt przekuŻe informacje na
temat |iczby mieszkańców podłączonych do kanalizacji i przedstawi ile gminę będzie
kosŹowała dopłata do ścieków. Pani Ewa Bqkowska odpowiedzia,ta, ze nie ma Ęch danych.
Trzy komisje: budzetowa, rolnictwa i oświatowa wyraziĘ pozytywnq opinię z kolei komisja
samorządowa nie zajęła stanowiska. Pan Jozef Leśny przeprowadził głosowanie zakończone
wynikiem:
Za-8
Przeciw - 3
Wstrzymało się - 4
Radni podjęli Uchwałę Nt |Yl23l2015 w sprawie dopłat do ceny za dostarczanie ścieków
komunalnych na terenie Gminy Że|azków.

Ad. xI Rozpatlzenie projektu uchwaĘ w sprawie nabycia przez Gminę Żelazków
nieruchomości zabudowanej od osoby prawnej na cele publiczne w zakresie
prowadzenia działalności kulturalnej
Pan Józef Leśny odczytał projekt uchwały (załącznik nr l1). Po wystuchaniu pozytywnych
opinii komisji stĄch przeprowadził głosowanie, które zakończyło się w następujący sposób:
Za-  15
Przeciw- 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała Nr |vl24l2}15 w sprawie nabycia przez Gminę Że|azków nieruchomości
zabudowanej od osoby prawnej na cele publiczne w zakresie prowadzenia działalności
kulturalnej zostałapodj ęta j ednogłośnie.

Ad. xII Rozpatnenie projektu uchwaĘ w sprawie określenia zasad udzielania dotacji
na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane prry zabytku
wpisanym do rejestru zabytków
Pżewodni czący wobec zgłoszonej poprawki do projektrr uchwały (załącznk w |2) poprosił
panią Ewę Bąkowską o wyjaśnienie.'"uu*unY;llł3 

ł#iłĘł.^ 
głos pani Alicji Naskrętskiej.
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Pani mecenas wyjaśniła zasadnośó poprawki, która wyniknęła z otrrymanego w dniu
dzisiejsąm pisma zUrzędu ochrony Konkurencji i Konsumentów. Aby zapewnió zgodnośó
projektu uchwały z rozpotządzeniem Komisji nr |40712013 z dn. 18 grudnia 2013 r. w
sprawie stosowania art. |07 i 108 Traktatu o fuŃcjonowaniu Unii Europejskiej do pomocy de
minimis naIeĘ dokonaó zlnian w przedstawionym projekcie. Radny Arkadiusz Czerniej
zauwaĘł', Że na komisjach powstała obawa, czy kłzda osoba prywatna moie ubiegaó się o
dotację na zabytkj? Pani mecenas wyjaśniła, że kuŻdy możę wystąpić o przaznanle dotacji,
nie ma podziafu na osoby prywatne. Wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowaĘ projekt
uchwały przed poprawkami, wobec zmian radni poprosili o przerwę, Żeby przedyskutować z
panią mecenas projekt uchwały. Przewodniczący ogłosił 10 _ cio minutową przerwę w
obradach.
Pan Józef Leśny wznowił obrady po przerwie. Głos zabrała pani Alicja Naskrętska, która
powtórzyła, że opinia Urzędu ochrony Konkurencji i Konsumentów jest wipęca dlatego
najpierw na|eiy przegłosować poprawki, a następnie cał4 uchwalę. Pani mecenas
poinformowała, ze jeśli Rada nie podejmie uchwaĘ w sprawie zasad udzielania dotacji na
zabyki, to traci podstawę prawrą kolejna uchwała w sprawie dofinansowania malowania
elewacji kościoła w Borkowie Starym. Wobec braku chętnych do zabranta głosu
Przewodniczący kady zarządził głosowanie poprawek do projektrr uchwały:
Za-  15
Przeciw - 0
Wstrzymało się _ 0
Następnie prowadzący obrady przeprowadził głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z
poprawkami UOKiK:
Za-0
Przeciw - 15
Wstrzymało się _ 0
Rada Gminy Że|azków nie podjęła uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na
prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytlr;tt wpisanym do
rejestru zabytków.

Ad. XIII Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie udzielenia dotacji celowej na
dofinansowanie malowania elewacji Kościoła Sw. Andzeja Apostoła w Borkowie
Starym
Pan Józef Leśny odczytaŁ projekt uchwały ,w sprawie udzielenia dotacji celowej na
dofinansowanie malowania elewacji Kościoła Sw. Andrzeja Apostoła w Borkowie Starym
(projekt uchwały stanowi załącznik nr l3). Po wysfuchaniu pozytywnych opinii komisji
głosowanie zakofrczyło się wynikiem:
Za-14
Przeciw- 0
Wstrzymało się - l
Uchwała Nr IYl25l20l5 w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie malowania
elewacji Kościoła Św. Andrzeja Apostoła w Borkowie Starym zostałapodjęta.

Ad. xlv. Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie nadania imienia Szkole
Podstawowej w Goliszewie
Prowadz4cy obrady odcrytał projekt uchwaĘ (załączłiknr 14 do protokółu). Przewodniczący
poszczegó|nych komisji przedstawili pozytywne stanowiska w sprawie nadania imienia
Szkole Podstawowej w Goliszewie wobec czego głosowano następująco:
Za-  15
Przeciw- 0 R"5;"6ąHilffil;{u*
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Wstrzymało się _ 0
Rada Gminy jednomyślnie podjęła Uchwałę NrIYl26l2015 w sprawie nadania imienia Szkole
Podstawowej w Goliszewie.
Głos zabrała pani Anna Bartosik dyrektor SzkoĘ Podstawowej w Goliszewie dziękując za
podjęcie uchwały i jednocześnie zaprosiła radnych na rrroczystośó nadania imienia ks. Jana
Twardowskiego Szkole Podstawowej w Goliszewie, która planowana jest na 2I majabr.

Ad. xv Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie utworuenia Gimnazjum w Dębem
Przewodniczący Rady Gminy odczfiał projekt uchwĄ @aŁącznik nr 15). Głos zabrał radny
Dariusz Wawrzyniak, który podkreślił że jeśli Stowarzyszenie ,,Zarykę z Papiezem'' przejmie
Gimnazjum jako niepub|icznąplacówkę, wówczas nie ma potrzeby podejmowania uchwały w
sprawie utworzenia Gimnazjum w Dębem. Radny Sławomir Jakubczak powiedział, ze prry
przejęciu obu szkół na prawach publicznych wygeneruje większe zyski, po czym oddał głos
obecnemu na sali posiedzeń prezesowi Stowarzyszenia panu Jackowi Walczakowi. Pan
Walczak stanął na stanowisku zeby gimnazjum przekazaćjako placówkę publicznąporuewaŻ
dostając jako niepub|iczną Stowarzyszenie nie jest w stanie go prowadzió. Głos zabtał'a pant
Ewa Bqkowska, która zwróciła się do radnych aby dać szansę Stowarzyszeniu. Powiedziała,
Że na terenie gminy działajuz jedna szkoła prowadzona ptzez stowarzyszenie na zasadach
szkoły niepublicznej, stowarzyszenie z Kokanina juŻ się wycofało z przejęcia placówki
dlatego skierowała prośbę do radnych aby przekazaó Stowarzyszeniu ,,Zarękę zPapieŻem''
gimnazjum jako szkołę publiczną. Pan Jacek Walczak powiedział, że konstytucja daje
wszystkim prawo do nauki, gmina przekazując szkołę jako publiczne gimnazjum wywiązuje
się z tego obowipku.

Komisja Rolnictwa i Komisja ds. Samorządu t Zwa|czania Bezrobocia rue zajęły stanowiska
pozostałe dwie Komisje ds. Finansów, Budzetu i Planów Społeczno _ Gospodarczych oraz
Komisja ds. oświaty Zdtovńa i Spraw Socjalnych vryraziĘ pozytywne opinie.
Przewodni czący przeprowadził głosowanię zakonczone wynikiem:
Za-8
Przeciw - 3
Wstrzymało się 4
Rada Gminy podjęła Uchwałę NrIYl27l2015 w sprawie utworzenia Gimnazjum w Dębem.

Ad. xvl Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie przekazania Stowarzyszeniu ,,Za
rękęz Papieżem'' prowadzenia Publicznego Gimnazjum w Dębem
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały (załącznik nr 16). Komisja ds. Budzetu i
Komisja oświatowa zajęŁy pozytywne stanowiska. Komisja ds. Samorządu rue zajęła
stanowiska, Komisja Rolnictwa wyraził'a negatywna opinię. Głosowanie zakonczyło się
wynikiem:
Za-  l l
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 3
Jedna osoba nie głosowała.
Rada Gminy Że|azków podjęła Uchwałę Nr lvl28l20l5 w sprawie przekazania
Stowarzyszeniu,,Zarękę z Papiezem'' prowadzenia Publicznego Gimnazjum w Dębem.

Ad. xvII Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie prze|<azania Stowarzyszeniu ,,Za
rękę z Papieżem'' prowadzenia Publicznej SzkoĘ Podstawowej w Dębem
Pan Józef Leśny przeczytał' projekt uchwĄ w sprawie ptzekazanta Stowarzyszeniu ,,Zarękę
zPapieŻem,, prowadzenia Publicznej SzkoĘ Podstawowej w Dębem (załącznik nr 17) Po
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wysfuchaniu pozytywnych opinii poszczególnych komisji, głosowanie zakofrczyŁo się
następuj4co:
Za-  15
Przeciw - 0
Wstrzymało się _ 0
Uchwała Nr IV/29l2015 w sprawie ptzekazania Stowarzyszeniu ,,Za rękę z Papieżem,,
prowadzenia Publicznej SzkoĘ Podstawowej w Dębem zostałapodjęta jednogłośnie.

Ad. xvIII Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie zmiany uchwaĘ budżetowej na
rok 2015 wraz z autopoprawką
Przewodniczący Rady poprosił panią Skarbnik o wyjaśnienie zmian w budzecie (projekt
uchwały stanowi załącztllknr 18). Pani Jolanta Dudek omówiła i wyjaśniła zmiany po stronie
dochodów i wydatków. Komisje stałe wyraziły pozytywne stanowiska, wobec powyzszego
pan Józef Leśny poprosił o głosowanie poprawek, które zakoirczyŁo się wynikiem:
Za-  15
Przeciw - 0
Wstrzymało się 0
Przewodniczący przeprowadził głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały
budzetowej na rok 2015 wraz z autopoprawką:
Za-  15
Przeciw - 0
Wstrzymało się _ 0
Rada Gminy podjęła Uchwalę Nr IV/30/2015 w sprawie złriany uchwały budzetowej na rok
2015 .

Ad. xlx Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognory
Finansowej Gminy Że|azków na lata 2015.2018
Po odczytaniu projektu uchwĄ Qałącznk nr 19 do protokofu) przewodticzący
poszczególnych komisji wyrazi|i pozytywne opinie. Prowadzący obrady zarządził
głosowanie:
Za-  14
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 1
Uchwała Nr IV/3I|20|5 w sprawie zmiarry Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Że|azków na |ata 20 t 5 -20 I 8 została podj ęta.

Ad. xx Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta
Gminy Że|azków
Przewodniczący Rady przeczytaŁ projekt uchwĄ w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla
Wójta Gminy Że|azków (projekt stanowi załącznlk w 20). Komisja ds. Finansów, Budzetu i
Planów Społeczno _ Gospodarczychi Komisja oświaty Zdrowiai Spraw Socjalnych wytaziĘ
pozytywne opinie, Komisja ds. Samorządu i Zwa|czanta Bezrobocia nie zajęta stanowiska,
Komisj a Rolnictwa zajęła negatywne stanowisko. Głosowani e zakonczało się wynikiem:
Za-0
Przeciw - 4
Wstrzymało się _ 10
Jedna osoba nie głosowała.
Rada Gminy Że|azków nie
Że|azków.

podjęła uchwały w sprawie wynagrodzenia dla Wójta Gminy

- Przewodnicz4cy
Rady Grąiny Żetjzków
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Ad. xxl Sprawozdanie Wójta Gminy z działa|ności w okresie międzysesyjnym
Pani Ewa Bqkowska przedstawiła radnym sprawozdanie z działaIności Wójta w okręsie
międzysesyjnym otaz odcz1tała wydane w tym czasie Zaruądzenia. Zastępca Wójta
poinformowała Radę o zakoirczeniu audytu, który był przeprowadzony celem podsumowania
działń pana Andrzeja Nowaka, audyt będzie jao.,ny i udostępniony. Pani Ewa Bqkowska
przekazała radnym, ze gmina ma ponad 30 000 000zt dług z czego:80 000 zł stanowi dfug
sporny. Jest to kwota zobowiązań spornych wynikająca z toczących się spraw w sądzie z
udziałem pani Sowińskiej, zwolnionego pracownika szkoĘ w czasie zwolnienia, otaz sprawa
Jako. Zastępca Wójta poinformowała, żze gmina posiada pozyczkę w wysokości 2I7 000 zł
ptzeznaczoną na termomodernizację szkót' oraz że poptzednia Rada Gminy ŹIe skalkulowała
opłaty za śmieci, do których gmina dokłada 500 000zł, ponadto pani Bqkowska przekazała
radnym, ze gmina posiada dfug spadkowy w wysokości 30 000 000 zł który nabyła po Piotrze
Ktoszczyhskim oraz ie przed sądem gmina nie zrobiła nic, źrcby udowodnió zamieszkiwanie
przedsiębiorcy w Kaliszu.
Głos zabrał doradca wójta pan Bogdan Muszyński, tłumacząc że gmina musiała przyjąÓ
spadek z dobrodziejstwem inwentarza, co wynika z przepisów prawa i ze pasyvva
przevtyźlszają aktywa majątku. Pan Muszński dodał, ze wartość nieruchomości nie chroni
gminy, dopóki nieruchomości nie zostaną sprzedane wierzyciele mogą ubiegaó się o swoje
nalezności. Sprawa toczy się u komornika, który jest zobowiązany poinformowaó wierzycieli
o sprzedaĄ nieruchomości. Doradca wójta poinformował radnych, ize ldało się podpisać
dwie ugody sądowe zparuą Sowińską i firmą Jako.
Pani Ewa Bąkowska ptzekazałaradnym, ze wójt gminy z}ożył. zawiadomienie do prokuratury
o popełnieniu przestępstwa ptzez pana Andrzeja Nowaka polegające na zaniechaniu działń
zmierzających do odrzucenia spadku po Piotrze Kroszczyńskim oraz w sprawie czterech
samowoli budowlanych. Radny Arkadiusz Czerniej zapytał. czy w z:łttązk:u z ugodą pan
Jaworowicz odstąpił od odszkodowania. odpowiedzi udzielił doradca wójta, wyjaśniając że
przedsiębiorca odstąpił od roszczeń wobec gminy i zobowiqzał się przekarywać I0 Yo na
środki czystości potrzebne do utrzymania oczyszczalni ścieków.
Radna Dorota Szymanska opuściła salę.
Głos zabrał pan Lech Gnerowicz, który navń4zał' do audytrr. Następnie wystąpiła pani Alicja
Łuczak, która wyraziŁa zadowolenie w sprawie podjęcia uchwały dotyczącej funduszu
sołeckiego oraz stanęła na stanowisku ze z punktu widzenia oszczędności nie podjęta uchwała
w sprawie regulaminu dotacji d|a zabytków jest zasadna. Radna Powiatu Kaliskiego
zauwuŻyła, żę vndzi pewną rozbiezność, bo skoro mówi się, że gmina ma powźVne problemy
finansowe i jest zadłuŻona, a w rzecTryistości gmina rozdaje pieniądze, co potwierdzają
podjęte dziś uchwĄ.
o głos poprosił radny Sławomir Jakubczak dziękując w imieniu Stowarzyszetia za
przekazante szkół w Dębem' Radny Maciej Zawodru zaproponowaŁ, aby radni opowiedzieli
się za tym jakie mają być posiedzenia komisji, osobne czy wspólne? Przewodniczący Rady
odpowiedział., żze kolejne posiedzenia komisje będą odbywaó wspólnie. Pan Jakubczak na
koniec dodał, ze wspólne posiedzenia będą na pewno bardziej konstruktywne.
Wobec wyczerpania porz4dku obrad pan Józef Leśny podziękował radnym za przybycie i o
1 9: 1 0 zakoncnł. obrady.

Przewodni czacv
Bady Q;rĘny Żeliziaw

łaWJ,
U-

10


